
PROTOKÓŁ NR 72/13

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów oraz

Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 7 listopada 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Teresa Szczepańska, 

4. Zofia Ujma,

5. Maria Zielińska,

6. Zbigniew Mazurak,

7. Paweł Pituch.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Kamila  Pietraszek,   Adam Bierowski,  Krzysztof  Kapała,  Mariusz

Kubiak.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Dyskusja nad wysokością stawek podatkowych na 2014 r.

3. Wnioski – sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Komisji Budżetu

Planowania i Finansów P. Artur Wrona.

Ad. 2 Zapoznał zebranych z danymi przedstawiającymi dochód z wpływu podatków za rok 2012, plan

wpływów na 2013 rok oraz wykonanie do 31.X.2013 roku.

Radni  długo  dyskutowali  o  propozycjach  zawartych  w  projekcie  uchwały  zainicjowanych  przez  Pana

Burmistrza. Po dyskusji i głosowaniu doszli do ustaleń jak we wnioskach.

Ad. 3 W sprawach różnych, Przew. K.G. poruszyła problem zanieczyszczenia skweru tzw. „Wzgórza

Zygmunta” - łącznika między ul. Św. Anny a Leśną.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Po trzech posiedzeniach komisji  (obydwu)  w sprawie wysokości  stawek podatku na rok  2014,

wnioskujemy:

- obniżyć wysokości stawek proponowanych przez Pana Burmistrza w projekcie uchwały z dnia 15.X.2013 r.
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do kwot przedstawionych poniżej:

Paragraf 1, pkt 1

a: 0,85 zł (proponowana przez Pana Burmistrza 0,88)

b: 4,51 zł (proponowana przez Pana Burmistrza 4,51)

c: 0,37 zł (proponowana przez Pana Burmistrza 0,45 zł)

pkt 2

a: 0,68 (proponowana przez Pana Burmistrza 0,73 zł)

b: 20,90 zł (proponowana przez Pana Burmistrza 22,82 zł)

c: 10,65 zł - propozycja taka sama 10,65

d: 4,63 zł - propozycja taka sama 4,63

e: 7,30 zł - proponowana przez Pana Burmistrza 7,66 zł)

pkt 3 – bez zmian.

od środków transportu – bez zmian.

Wszystkie wysokości o które wnioskują radni zostały przegłosowane jednogłośnie.

2.  Komisje  wnioskują  do Pana Burmistrza  aby za  pośrednictwem odpowiednich służb uprzątnąć

skwer tzw. „Wzgórze Zygmunta” - łącznik między ul. Św. Anny a ul. Leśną.

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                            Budżetu, Planowania i Finansów; 

                                                                                                                                       Gospodarki Komunalnej
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